

Chinese Journal of Applied Linguistics

Vol. 43, No. 3, Sep. 2020

Contents

Special Issue on the Production-Oriented Approach

Guest Editor: Shuguang SUN

The Production-Oriented Approach Updated: Introduction to the Special Issue	<i>Shuguang SUN</i>	259
Motivating in the Production-Oriented Approach: From Theory to Practice	<i>Lingli ZHANG</i>	268
Enabling in the Production-Oriented Approach: Theoretical Principles and Classroom Implementation	<i>Lin QIU</i>	284
Optimizing Teacher-Student Collaborative Assessment in the Production-Oriented Approach: A Dialectical Research	<i>Shuguang SUN</i>	305
Effects of the Production-Oriented Approach on EFL Learners' Writing Performance in China's Tertiary Education	<i>Wenjuan ZHANG</i>	323
Instruction of Nominalization by Applying Enabling of POA	<i>Hao CHEN</i>	342
An Integrated Model of Teaching Theory and Action Research in POA-based Textbook Writing	<i>Xiaoling CHANG</i>	359
A Case Study of an Experienced University EFL Teacher's Use of POA Teaching Materials	<i>Zheng BI</i>	373
Chinese Abstracts.....		388

中国应用语言学

第43卷 第3期 2020年9月

目 录

产出导向法专辑

特约主编：孙曙光

产出导向法专辑介绍	孙曙光	259
产出导向法中的驱动：从理论到实践	张伶俐	268
产出导向法中促成的理论原则与课堂实践	邱琳	284
产出导向法中师生合作评价优化：辩证研究	孙曙光	305
产出导向法对中国高校外语学习者英语写作影响研究	张文娟	323
产出导向法促成教学环节指导下的名词化教学	陈浩	342
基于“教学理论-行动研究”双轮驱动模式的产出导向法教材编写研究	常小玲	359
熟手型大学英语教师使用产出导向法教材个案研究	毕争	373
中文提要		388